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Årsmötet 2024 

 
Årsmötet hade 

lockat 34 med-

lemmar. Som 

vanligt hängde de 

första på låset re-

dan klockan 

15.00 för att hinna få prata en stund över en öl 

eller whisky före mötet. 

Föreningens ordförande var bortrest så vice ord-

förande, H-B Karlsson,  fick ta över klubban vil-

ken han svingade med snabbhet och bravur. 

Han började med att hälsa alla välkomna och där-

efter följde parentation över följande medlemmar 

som avlidit sedan förra årsmötet. 

 

Anders Johansson 

Gösta Persson 

Bo  Norlin 

Arne Andersson 

Carl-Olof  Jakobsson 
 

Kassören redogjorde för föreningens ekonomi 

under räkenskapsåret och för årets budget. Resul-

tatet för 2023 visar ett litet minus och så gör 

också budget för 2024. Detta beror i huvudsak på 

att föreningen subventionerar resor och samman-

komster i stor utsträckning. 

Den ekonomiska redovisningen godkändes och 

revisionsrapporten framfördes av Bo Agnegård, 

som rekommenderade ansvarsfrihet för styrel-

sen, vilket också beviljades för 2023.  

Medlemsavgiften för 2025 fastställdes till oför-

ändrad, 100:-/år. En fråga ställdes om det inte var 

läge att höja medlemsavgiften till 200:-/år men 

med den ekonomi som föreningen har idag, bl a 

med hjälp av bidrag från Helikopterflottiljen och 

kommunen finns i nuläget ingen anledning att 

höja avgiften. Om bidragen i framtiden minskar 

eller uteblir kan detta naturligtvis bli aktuellt. 

Medlemsantalet minskar tyvärr, men bara med en 

medlem 2023.  

Medelåldern på medlemmarna är 78,1 år (av de 

som lämnat födelsedata) 

Val av funktionärer klubbades snabbt igenom 

helt enligt valberedningens förslag. (Se föregå-

ende sida) 

 

Under övriga frågor informerade S-O Karlsson 

om kommande resa, ”Trolsk Båttur”. H-B Karls-

son informerade om minnesceremoni den 28 juni 

med anledning av att det är 50 år sedan F3 lades 

ner samt uppmanade medlemmarna att delta. 

Ordföranden avslutade årsmötet och bjöd till mat 

enligt nedanstående meny. 

Efter maten framförde Janne Björkman deltagar-

nas tack för ett väl genomfört årsmöte i allmänhet 

och för god mat och trevlig samvaro i synnerhet 

med ett fyrfaldigt ”hurra” för de som hjälpt till. 

En nöjd och mätt 

Ove Svensson 

väntar på färd-

tjänst (hustrun) 

 
Text och bild / 

 Sture Axelsson 

 

 

 
Levererat av vår hovleverantör 

 
Medlemmarna börjar ”välla” in 

 


